

2025 WCCC 分組討論題

郭弟兄

第一堂信息題目：

1. 神永遠的旨意和神的榮耀有什麼關係？
2. 你渴慕看到神的榮耀嗎？

第二堂信息題目：

1. 神子、人子與神的兒女，彼此有什麼相關之處？
2. 神的榮耀怎樣體現在我們日常的生活中心？

彭弟兄

第一堂信息題目：

1. 舊約神期待祂的榮耀彰顯在祂兒子和跟從祂的人當中。我們是否在大衛和以賽亞所寫錫安的故事裡看得出來？
2. 今天神盼望我們為祂的榮耀而活，有份於祂的榮耀。使徒保羅寫到榮耀的盼望、與基督一同顯現在榮耀裡、聖徒中的產業(西 1:27, 3:4, 弗 1:18)有何等豐盛的榮耀。我們的責任是什麼？

第二堂信息題目：

1. 摩西臨終前警告以色列人三件關於被擄和歸回的事。為什麼但以理、以斯拉、尼希米在為先祖、首領、百姓和自己向神認罪的時候，對這警告感覺如此強烈？
2. 城牆修好以後百姓聚集在水門口，要聽摩西所傳的律法和講解。他們聽懂之後為什麼都哭泣？為什麼尼希米能說到耶和華的喜樂？為什麼那喜樂是他們的力量？

第三堂信息題目：

1. 我們如何理解詩篇 126 篇裡的流淚撒種，既知道這詩篇是關於錫安和被擄歸回？
2. 聖經裡的聖徒流淚，從亞伯拉罕、雅各、約瑟到彼得、保羅、約翰。他們流淚有什麼共同的負擔？他們撒的種是什麼？我們是不是那禾捆？我們是不是應該跟隨主，帶著同樣的負擔和熱心，甚至眼淚？

孫弟兄

第一堂信息題目：

1. 什麼是神的準繩？
2. 準繩和神的榮耀，有何關係？

第二堂信息題目：

1. 神在時間中如何啟示人，叫人知道祂的準繩？

2. 異象帶來的影響是什麼？有那些特點？

第三堂信息題目：

1. 神如何把準繩交在聖靈的手中？
2. 我們當如何順從聖靈，手拿準繩，使榮耀歸神？

康登弟兄

第一堂信息題目：

1. 為什麼神在地上彰顯祂的榮耀？這方面有哪些例子並且我們要如何描述神所彰顯的榮耀？它總是可見的嗎？
2. 神子的榮耀和人子的榮耀有什麼不同？兩者分別在何時彰顯？
3. 「人的主要目的是榮耀神，並且永遠享受祂。」如果我們不榮耀主，我們真的能享受主嗎？為什麼儘管神的話語說我們是為祂的榮耀而被造，但卻很難榮耀祂？

第二堂信息題目：

1. 耶穌向我們啟示的我們可以為着神的榮耀而活的五個原則是什麼？
2. 請舉出一些例子，說明耶穌在約翰福音中與人說話時，如何彰顯神的恩典和真理？他的遭遇如何彰顯神的榮耀？
3. 為什麼這句話是對的：沒有十字架就沒有榮耀？如果我們背起十字架，有什麼榮耀？

2025 WCCC Group Discussion Questions

Brother Kwok

First session questions:

1. How does the eternal purpose of God relate to the glory of God?
2. Do you desire to see the glory of God?

Second Session questions:

1. How does the Son of God, the Son of Man and the children of God relate to each other?
2. How is the glory of God manifested in our daily life?

Brother Peng

First session questions:

1. In the Old Testament God expected His glory to be manifested in His Son and those who follow Him. Do we see this in the stories of Zion by David and Isaiah?
2. Today, God expects us to live for His glory and be part of that glory. Apostle Paul wrote about the hope of glory, appearing with Christ in glory, and the riches of the glory of the inheritance in the saints (Col 1:27, 3:4, Ep 1:18). What is our responsibility?

Second session questions:

1. Before Moses died, he warned Israel 3 things concerning captivity and return (De 28,30). Why did Daniel, Ezra, and Nehemiah feel so strongly about this, when they repented before the LORD on behalf of the forefathers, leaders, people, and themselves?
2. After the wall was rebuilt, people gathered at the Watergate, asking to hear and understand the Law of Moses. Why did they all weep afterwards? Why could Nehemiah speak of the joy of the LORD? Why is that joy their strength?

Third session questions:

1. How do we understand sowing in tears in Ps 126, knowing that this psalm is about Zion and the return of captivity?
2. Saints in the Bible wept, from Abraham, Jacob, Joseph, to Peter, Paul, and John. What common burden was in their weeping? What was the seed

they sowed? Are we the sheaves? Should we follow the Lord with the same burden and zeal? And even the tears?

Brother Sun

First session questions:

1. What is God' s measuring line?
2. What is the relationship between the measuring line and God' s glory?

Second session questions:

1. How did God give revelation to man about His measuring line in the context of time?
2. What are the effects of visions? What are the characteristics?

Third session questions:

1. How did God give the measuring line into the hand of the Holy Spirit?
2. How should we submit to the Holy Spirit, holding the measuring line in our hand, and giving glory back to God?

Brother Congdon

First session questions:

1. Why does God reveal His glory on earth? What are some examples of this and how would we describe the glory manifest? Is it always visible?
2. What is the difference between the glory of the Son of God and the Son of Man? When was each manifest?
3. "The chief end of man is to glorify God and enjoy Him forever" Can we actually enjoy the Lord if we don't glorify the Lord? Why is it difficult to glorify God even though the Word says we were created for His glory?

Second session questions:

1. What are the five principles Jesus revealed to us by which we can live for the glory of God?
2. Give some examples of how Jesus manifest both the grace and the truth of God as he spoke with people in the gospel of John? How did his encounters manifest the glory of God?
3. Why is this saying true: No cross no glory! What is the glory if we take up the cross?